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Studentevaluering av MEVI213, gjort av seminarleder 
 

 

Hvordan har undervisningen på Verftet vært? 

-Litt mye tekst i Popwerpointene. 

-Stort sett veldig gode forelesninger.  

-Elendig ventilasjon, uutholdelig til tider, fort vondt i hodet, særlig da det ofte ikke ble pauser! 

(Mange har kommentert dette) 

-Veldig gode og interessante forelesninger.  

-Oversiktlig og omfattende.  

-Bra at forelesning og filmvisning er samtidig, men da må man få flere pauser.  

-Dårlig lys i salen, vanskelig å ta notater under forelesning.  

-Forelesere burde hatt mikrofon.  

 

Er dere fornøyd med filmvisningene og hvilke filmer som ble vist?  

-Gøy å se filmer på ordentlig lerret og med god lyd.  

-Kunne godt vært flere filmer på pensum, som man måtte se på egenhånd.  

-Flere av filmene overlappet med de i mevi103, veldig kjedelig. (Gjennomgående kommentar) 

 

Hvordan ser dere generelt på pensum? For mye, for lite, for tungt osv.  

-Pensum er bra frem til 1990, alt etter dette er direkte bisart.  

-Film Genre boka er både vanskelig og dårlig (flere som har kommentert) 

-For mye pensum.  

-Film History er tung, men god.  

-Noen av bøkene er urelevante, noe utdatert pensum.  

-Nærbilder: unødvendig, Film Genre: Tungt språk, Boka om The Wire: Unødvendig.  

-De fleste er veldig fornøyd med Film History 

 

Er det noe dere savner på pensum, eventuelt ville hatt mer av?  

-Savner mer om digital og moderne film. Vil ha mer tidsaktuelt pensum! (Mange har kommentert 

dette).  

-Ville hatt mer om «nisje»-genrese, som fransk nybølge, neorealisme osv.  

-Savner artikler om filmene vi ser.  

-Mer om dokumentarfilm. 

 

Hvordan har de obligatoriske oppgavene på seminaret vært? For mye, for lite, for lett etc.  

-Litt lite å gjøre faktisk, kunne godt vært flere mindre oppgaver.  

-Akkurat som forventet i forhold til at det er et 15 poengsfag.  

 

Hvordan har seminargruppene vært? 

-Skrivingen av pensumsammendrag kan godt sløyfes.  

-Savnet mer tid til diskusjon, og mindre tid til pensumpresentasjoner (gjennomgående kommentar) 

-Gode diskusjonsoppgaver og tilbakemeldinger.  

-Kunne hatt større variasjon i opplegg.  

-Morsomme, inkluderende og lærerike.  

-For store grupper (her er seminarleder veldig enig).  

 

Andre tilbakemeldinger til kurset, pensum, gruppene osv.? 

-Kunne godt startet tidligere, eller droppet pause i seminarrekken for å få bedre til å lese til 

eksamen.  

 



 

Hvordan vurderer dere egen innsats i faget? Blitt nedprioritert, jobbet for mye med faget i 

forhold til andre fag etc. 

-Det har gått fint å kombinere faget med andre fag.  

-Har nedprioritert faget.  

-Kunne absolutt ha jobbet mer med faget.  

 

 

Mine egne kommentarer 

For store grupper, ble vanskelig å få til gode diskusjoner, selv i mindre grupper.  

Synd at jeg ikke fikk gått på noen av forelesningene selv (kræsjet med egen forelesning), var en del 

endringer i faget siden jeg tok det, rakk jo ikke å sette meg ordentlig inn i det nye pensumet.  

Tar selvkritikk på at jeg ikke alltid var flink til å stoppe presentasjoner som ble for lange, ble litt lite 

tid til diskusjon på noen av møtene.  


